
Protokół 

nr BR.0002.9.2019 

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 29 sierpnia 2019 

 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:06 tego samego dnia. W 

Obradach uczestniczyło 12 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie na ustawowy i faktyczny stan 21 radnych. 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Sulechowa działającego na podstawie art. 20. Ust. 3 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

1. Otwarcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Sulechowie stwierdziła obecność 12 radnych na ustawowy i faktyczny 

stan 21 radnych, co oznacza, iż obrady są prawomocne do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Porządek obrad został przedstawiony radnym. Uwag ani wniosków nie wniesiono. 

3. Rozpatrzenie i głosowanie uchwały w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu 

przyznawania dodatków i innych elementów wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulechów 

Radny Przemysław Mikołajczyk poinformował, że z uwagi na orzecznictwo sądowe nie weźmie udziału w 

głosowaniu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Izabela Wojewoda zapytała o rezultaty finansowe wprowadzenia uchwały. 

Radny Jan Rerus zapytał, czy była konieczność zwoływania sesji w tej sprawie. Zdaniem radnego nie było 

takiej potrzeby. Radny zapytał także jaki jest powód zróżnicowania wychowawców w szkołach i 

przedszkolach. 

Burmistrz Sulechowa Wojciech Kajetan Sołtys zwrócił na początek uwagę, iż przekazał radzie uzupełnienie 

do uzasadnienia. Zwołanie obrady sesji zdaniem Burmistrza z uwagi na terminy w jakich uchwała musi 

wejść w życie po konsultacjach. Przepisy jakie regulują przedmiotową sprawę pojawiły się dopiero 22 

sierpnia. Co do zróżnicowania nauczycieli przedszkoli i szkół to właśnie te przepisy nie uwzględniają 

ujednolicenia stawek. Burmistrz przyznał, że w budżecie nie ma w tym momencie pokrycia wprowadzenia 

300 złotych dla wychowawców w przedszkolach. Kwota o jakiej mowa w tym momencie to ponad 7 tysięcy 

złotych na jedną osobę. W tym roku oznacza to ponad 37 tysięcy złotych do końca roku – co trzeba 

pomnożyć razy dwa wraz z nauczycielami szkół. Całość kwoty na podwyżki dla nauczycieli przedszkolnych 

na 2020 rok wraz z kosztami pracodawcy to 274 000 złotych. Niestety nie wiadomo jak zmiana ta wpłynie 

na przyznawanie subwencji – nie wiadomo, czy zostanie ona podwyższona. Trudno się nie zgodzić, że 

podwyżki dla nauczycieli są konieczne, ale samorządu sulechowskiego dziś nie stać na takie działania 

zwłaszcza w kontekście zapowiadanych przez rząd obniżek podatków. 

Radny Jan Zdzisław Rerus stwierdził, że proponowana podwyżka jest niesatysfakcjonująca, radny zwrócił 

także uwagę na fakt iż rada nie zdecydowała się na zmianę podstawy i stąd też podwyżka będzie dla 

nauczycieli mniejsza. Radny złożył wnioski o zmianę zapisów w projekcie uchwały w następujący sposób: 



wniosek 1 - w § 1. zamiast kwoty 300 zł zapisać 350 zł. w sprawie wniosku nr 2 radny stwierdził, że jeśli 

wniosek nr 1 przejdzie wystąpi z wnioskiem aby kwota zapisana w punkcie 2 wynosiła także 350 zł. jeśli zaś 

zmiana na 350 złoty nie zostanie zaakceptowana przez radę radny wnosi o zmianę zapisu punkt 2: 

sprawowanie funkcji nauczyciela opiekującego się oddziałem przedszkolnym - wynosi 300 zł. 

Radny Miłosz Mateusz Brodzikowski przyznał, że w wielu punktach podziela poglądy radnego Rerusa – 

zwłaszcza w kwestii różnicowania wychowawców. Radny uważa, że jest to jawnie niesprawiedliwe aby 

wychowawcy szkół i przedszkoli byli traktowani inaczej a żeby tę niesprawiedliwość wyrównać można 

przecież zrezygnować z jakiegoś zadania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Izabela Wojewoda również stwierdziła, że jej zdaniem różnicowanie 

wychowawców w przedszkolach i szkołach jest niezasadne. 

Radny Radosław Murkowski poprosił w imieniu klubu o 20 minut przerwy. Przewodnicząca ogłosiła 20 

minut przerwy. Po przerwie obrady wznowiono. 

Radny Miłosz Mateusz Brodzikowski złożył wniosek o zmianę zapisu punkt 2: sprawowanie funkcji 

nauczyciela opiekującego się oddziałem przedszkolnym - wynosi 300 zł. 

Radny Jan Rerus zaprotestował przeciw wprowadzaniu wniosku radnego Brodzikowskiego i poprosił o 

przegłosowanie wcześniej swojego złożonego wniosku, który brzmiał tak samo. 

Przemysław Artur Mikołajczyk podkreślił raz jeszcze że w głosowaniu nie będzie brał udziału. 

Roman Rakowski przypomniał, iż wcześniej złożone wnioski radnego Rerusa powinny być przegłosowane. 

Głosowano wniosek w sprawie radnego Jana Rerusa o zmianę zapisu w projekcie uchwały o zmianie 

uchwały po przez zapis w paragrafie 1. zamiast kwoty 300 zł zapisać 350 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Czesław Stefan Grzeszyński, Roman Rakowski, Jan Zdzisław Rerus 

PRZECIW (8) Miłosz Mateusz Brodzikowski, Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Radosław Murkowski, 

Sebastian Tomasz Różycki, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela 

Katarzyna Wojewoda 

BRAK GŁOSU (1) Przemysław Artur Mikołajczyk 

NIEOBECNI (9) Piotr Bodnar, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata 

Jolanta Matuszewska, Piotr Miszkiewicz, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Wilczyński 

 

Głosowano wniosek radnego Jana Rerusa o zmianę zapisu punkt 2: „sprawowanie funkcji nauczyciela 

opiekującego się oddziałem przedszkolnym - wynosi 300 zł.” 

Wyniki głosowania 



ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Radosław Murkowski, Roman Rakowski, 

Jan Zdzisław Rerus, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna 

Wojewoda 

PRZECIW (2) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Sebastian Tomasz Różycki 

BRAK GŁOSU (1) Przemysław Artur Mikołajczyk 

NIEOBECNI (9) Piotr Bodnar, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata 

Jolanta Matuszewska, Piotr Miszkiewicz, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Wilczyński 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie i głosowanie uchwały w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały 

w sprawie regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Sulechów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Miłosz Mateusz Brodzikowski, Czesław Stefan Grzeszyński, Radosław Murkowski, Roman Rakowski, 

Jan Zdzisław Rerus, Wojciech Szefner, Agnieszka Joanna Szeląg, Zbigniew Trompa, Izabela Katarzyna 

Wojewoda 

PRZECIW (2) Krystyna Anna Jagodzińska-Kochaniak, Sebastian Tomasz Różycki 

BRAK GŁOSU (1) Przemysław Artur Mikołajczyk 

NIEOBECNI (9) Piotr Bodnar, Stanisław Kaczmar, Krzysztof Kluczyński, Arleta Barbara Lubieniec, Małgorzata 

Jolanta Matuszewska, Piotr Miszkiewicz, Elżbieta Krystyna Musiałek, Przemysław Antoni Pokład, Roman 

Wilczyński 

 

4. Zamknięcie obrad sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła wyczerpanie wszystkich punktów porządku i zamknęła obrady 

wygłaszając formułę „Zamykam obrady XI sesji Rady Miejskiej w Sulechowie” 


